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PERIODIEK 
 

 

        een uitgave van het “College van Keurmeesters”        
  Lid van  EWFC                                                                                                                                           Lid van  IFEH 

 
Beste collega’s, 
 
Scepsis alom na de kerstdagen, zo rond nieuwjaar! 
“Ja hoor, er komt wat nachtvorst, en dan hebben 
we 2 of 3 dagen vrieskou en dan is de winter wel 
weer voorbij en komen de krokussen weer.” 
Afijn, inmiddels zitten we al 3 weken in de vorst, en 
dromen hele legers schaatsers al over de 
elfstedentocht. Achter mijn huis schaatsen de 
kinderen op de sloot, en op het Abcoudermeer, hier 
vlakbij, zijn zelfs al volop schaatsers, wat ik de 
afgelopen 25 jaar niet vaak heb gezien. In een 
plaatje van een landschap, met berijpte bomen en 
een laag zonnetje, kortom ook de winter in 
Nederland kan nog echt en mooi zijn. Wel zijn 
helaas de eerste gewonden al gevallen, maar dat 
gebeurd ook bij het skiën en daar hoor je nooit 
iemand over, dus de berichten daaromheen lijken 
me allemaal wat overtrokken. 
Voor de goede orde, namens het bestuur wens ik 
jullie allemaal een goed en gezond 2009, en als het 
allemaal zo mooi gaat worden als nu het weer, 
komt het best goed, maar net als het voorspellen 
van het weer is het voorspellen wat er dit jaar in de 
VWA gaat gebeuren knap lastig. Maar dat we weer 
op verrassingen kunnen rekenen, lijkt me niet echt 
een voorspelling. Ook bij ons kan de dooi snel 
overgaan in kou en vorst.     
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  van de voorzitter...........
 
Beste Collega’s, 
 
Het nieuwe jaar is begonnen. Een jaar waarin de veranderingen die we nu meemaken 
nog niet voorbij zullen zijn. De eerste collega’s gaan naar Utrecht om daar de 
werkzaamheden voort te zetten. De controle op het rookverbod zal weer op normaal 
niveau komen en voor het eerst sinds jaren zullen nieuw geworven LEM collega’s met 
ons interessante werk beginnen. Voor de productveiligheid collega’s zullen er echter 
mogelijk interessante werkzaamheden komen te vervallen. 
 
Voor de leden van het College organiseren we dit jaar diverse activiteiten. 
Een bezoek op 3 maart 2009 aan het militaire vliegveld te Leeuwarden wordt al 
voorbereid, en wordt gekoppeld aan de Algemene ledenvergadering. We hebben 
gevraagd om niet in de keuken te mogen kijken maar naar het kwaliteitsplan om de F16 
in de lucht te houden. 
 
Op 20 april 2009 bestaat het College 85 jaar. Een respectabele leeftijd! We proberen de 
seniorendag dit jaar op onze verjaardag te organiseren waarbij voor een centrale locatie 
gekozen wordt en …… waarbij de actieve leden in de middag aan kunnen sluiten voor 
een hapje en drankje. Een goede gelegenheid  om oud en nieuw eens samen te 
brengen. 
 
Eind augustus organiseren onze Duitse collega’s een meerdaags congres in Berlijn. Onze 
leden zijn hierbij van harte uitgenodigd. 
Wij mogen gebruik maken van de voordelen van het lidmaatschap van de Duitse 
vereniging, dus inschrijven kan tegen gereduceerd tarief. 
Het programma voor dit congres staat al in grote lijnen vast. 
Zie hiervoor: 
http://www.lebensmittelkontrolle.de/aktuelles/loadFile.php?file=081023173120 
 
In oktober probeert het EWFC een meerdaags congres te organiseren in Wenen.  
We zijn in overleg met de heer Dortland om te bezien of een financiële tegemoetkoming 
mogelijk is, zodat ook de leden in staat zijn dit tegen een aantrekkelijke prijs bij te 
wonen. 
Uiteraard laat ik het weten als het programma bekend is. Je kunt hiervoor ook de 
website van het EWFC ( www.ewfc.org ) in de gaten houden.  
 
Al met al een druk programma. Ik hoop jullie dit jaar allemaal te zien bij de diverse 
activiteiten die het College voor jullie organiseert! 
 
met collegiale groet, 
Pierre Bressers – voorzitter 
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Op dinsdag 18 november was het zover. Op verzoek van  het college was door Ger van 
Vliet een bezoek aan het Dierotel en het Freshpoint op de luchthaven Schiphol een 
excursie geregeld. 
Om 9:30 werden wij verwacht in het knusse steunpunt op de vijfde etage van het 
Triport 3 gebouw. Na de ontvangst door Fred van Diemen en zijn collega André 
Aaldering, welke enige uitleg gaven mbt de toegangseisen op het platform van Schiphol 
en de controle uitvoerden van de door de collega’s opgegeven identiteitsgegevens, 
gingen wij in twee groepen uiteen. 
 
In het Dierotel van KLM Cargo, werd aan ons een partij siervissen getoond welke zojuist 
ter keuring was aangeboden.  

Hierbij wordt door de controleurs gelet op smokkel 
van verboden vissoorten, koraal en soms zelfs 
verdovende middelen. Tevens stonden er een aantal 
paarden te wachten op doorvoer naar hun 
bestemming.  
Na nog wat rustruimten voor de dieren gezien te 
hebben, verlieten wij het Dierotel en vertrokken wij 
met de bus naar het Freshpoint, aan het einde van het 
Cargo terrein.    

In het VWA keuringsstation in het Freshpoint worden de controles uitgevoerd mbt niet 
levende dieren, dus producten zoals verse vis en vlees(producten) en groente en fruit. 
Het keuringsstation is een complex welke in een hangar is ingebouwd. Het bestaat uit 
meerdere koel- en vriescellen en natuurlijk het onderzoekslaboratorium.  
 
Fred van Diemen (links op foto) legde uit wat 
voor soorten vis, schelp- en andere 
diersoorten zoal binnen worden gebracht. Hij 
liet een partij verse Tilapiafilets zien welke 
voor keuring was aangeboden. Hierbij werd er 
zowel visueel als organoleptisch gekeurd. 
De middagpauze werd gebruikt om op het 
Schiphol plaza de lunch te genieten, waarna 
wij weer vetrokken naar het Triportgebouw 
voor de middagsessie. 
VWA collega Esther Enning van de afdeling Import uit Zwijndrecht kwam deze middag 
een uitleg geven over de vele Europese richtlijnen mbt de import van zowel veterinaire 
als niet veterinaire goederen. 
Samen met Sjaak Blaak wordt er door haar tevens regelmatig bij zowel de nieuwe als 
bestaande EU lidstaten en daarbuiten ondersteuning gegeven mbt de invoer van deze 
richtlijnen en controlemethodieken. 
 
Hans Bervoets 

College bezoekt Dierotel en Freshpoint 
Schiphol 
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Een van de beste manieren om van de verlofuren af te komen, is op vakantie gaan. 
Terwijl het weer in Europa wat minder werd vertrok ik in oktober 2008 naar het land 
wat regelmatig in reclames te horen was. Go China. Terwijl de restanten van de 
Olympische Spelen opgeruimd werden, trok ik in groepsverband, op de fiets, door drie 
gebieden in China. (Beijing e.o., Xi’an- Sanmenxia en Gui Lin-Yangshuo). Alleen het 
derde gebied is bekend met westerse fietsers. Naast cultuur en natuur ook aandacht 
voor het werkgebied van de VWA. Hier een kleine indruk van het laatste.   
 
De Olympische Spelen moest het hoogtepunt van de 21e eeuw worden. Alles moest in 
perfectie uitgevoerd worden. Ook het risico; opspelende magen van de Westerse 
sporters, kreeg aandacht. Restaurants konden een lettercode krijgen en voor ons 
westerlingen was het aan te raden om bij A-niveau restaurants te eten. Op enkele 
plekken kwamen wij deze A nog tegen en op enkele plaatsen hingen plakaten met “A 
Happy Olympic Journey, a Healthy Tour.” Ook handenwas instructies hingen soms in het 
eetgedeelte van restaurants. Tenslotte werd het porselein vaak in plastic verpakt, een 
teken dat het goed schoon moest zijn. Een goed initiatief, maar in de praktijk kwam ik 
wel beschimmelde plastic flappen in de deuropening tegen bij een restaurant met A-
niveau en gingen wij onze ‘schone’ porseleinen kommetjes voor gebruik eerst 
droogmaken met een wegwerp-servetje. 
 
Na een dagje fietsen door het harmonieuze verkeer van Beijing, heb ik veel over het 
platteland gezworven. Regelmatig ingehaald door voertuigen die levende dieren aan het 
transporteren waren. Na de drukte dit jaar in Nederland, hoef je geen dierenarts te zijn, 
dat in China ook verbeteringen noodzakelijk zijn. Kippen in een ren achter op de fiets, 
de koppen moeten wel door het gaas naar buiten. Krijsende biggetjes in een metalen 
constructie, gelijk fietstassen, achterop de brommer. Soms met een kartonnetje aan de 
voorkant in verband met de koude rijwind.  

Groeten uit China 
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Open vrachtwagentjes volgepakt met varkens. Een gesloten vrachtwagen, waarin het 
gekrijs de lading verraad. 
Het fenomeen markt komt ook in China voor. Een belevenis omdat er ook vlees en vis 
verkocht worden. Verkoopwagens is een onbekend begrip. Om de vis koud te houden is 
niets anders beschikbaar dan een vuil zeiltje dat er overheen gelegd wordt, om direct 
zonlicht te vermijden. De producten zijn vers. Zullen vermoedelijk goed verhit worden, 
om erna met stokjes eenvoudig los te maken zijn. De versheid van een kip is geborgd. 
Ik fiets voorbij, wanneer met een mes de kop van de levende kip afgehakt wordt.  Hoe 
de kip verder klaargemaakt wordt is mij onbekend, al zag ik enkele dorpjes verderop, 
dat ook in een beekje de kippen schoongemaakt en de organen gereinigd worden. Het 
schoonmaken van groente had ik reeds eerder in rivieren zien gebeuren.  

Daarnaast blijkt dat 
er veel in de 
buitenlucht gedaan 
wordt. Vanaf de 
straat kunnen de 
kookkunsten van 
diverse restaurantjes 
bewonderd worden. 
Maar ook 
bakkerijtjes en 
slagerijen staan 
vaak in open 
verbinding met de 
buitenwereld. In een 
dorpje waren 
diverse mannen 
bezig om op 
appeltjes gelijkende 
vruchten te koken. 

Gewoon langs een riviertje in de openlucht. Met doormiddel gezaagde roestige drums 
werden de vruchten naar de kookketels gebracht. Na het kookproces, werden ze 
overgeschept in plastic kratjes. Die tijdens het afkoelen gewoon onder de blote hemel 
blijven staan.  
Groente drogen in de buitenlucht lijkt niet meteen tot grote vraagtekens te lijden, wel 
wanneer hiervoor basketbalveldjes of het terrein van een tankstation gebruikt wordt. 
Jammer genoeg moesten wij zo nu en dan oppassen met het overige verkeer. Een 
tiental kilometers bonen, maïs en katoen bedekken doorgaans een weghelft. Het 
verkeer rijdt indien mogelijk er om heen, soms moet men er overheen. Natuurlijk heb ik 
ook geprobeerd kijkjes in de keuken te nemen. De bevindingen komen overeen met in 
Nederland.  
Een paar keer een keuken die er goed uitziet, maar ook vele keren spatten de tranen in 
mijn ogen. Werk genoeg om hier iets in te verbeteren. Niet alleen vet doordrenkt karton 
op de vloer, maar ook een aanslag op wandtegels, waar menig soep van getrokken kan 
worden. Als er überhaupt iets als wandtegels op de muur zaten. Maar het toilet voor 
bezoekers had mij al genoeg kopzorgen gebracht. Ik vrees dat ik in Nederland, terstond 
het etablissement zou verlaten. 
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Net voor mijn vertrek werd de omvang van het melanine schandaal duidelijk. Ik heb 
tijdens mijn vakantie niets gezien waar mij als buitenlander duidelijk werd of producten 
getoetst waren op afwezigheid van melanine. Wel heb ik gezien dat ook een drukke 
huismoeder niet meteen hoeft over te stappen op babyvoeding.  Geen tijd om rustig de 
baby te voeden. Geen zin om te kolven, dan kan je altijd nog achterop de brommer 
borstvoeding geven, terwijl vaders rijdt. Dit tafereel speelde zich niet af op een rustige 
weg, maar in het drukke verkeer in een stadje. 
 
Groetjes Allard van der Meer (VWA Zuid) 
 
Meer foto’s zijn te zien op de site van het college. 
 
 
 
 
 
 

LLEETT  OOPP!!!!!!!!  
  

DDIINNSSDDAAGG  33  MMAAAARRTT  22000099  AALLGGEEMMEENNEE  
LLEEDDEENNVVEERRGGAADDEERRIINNGG  EENN  BBEEZZOOEEKK  AAAANN  DDEE  

VVLLIIEEGGBBAASSIISS  LLEEEEUUWWAARRDDEENN  
  

MMEEEERR  IINNFFOORRMMAATTIIEE  VVOOLLGGTT  IINN  FFEEBBRRUUAARRII  AA..SS..  PPEERR  
EE--MMAAIILL  
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Twee collega´s gaven zich in de afgelopen maanden op als nieuw lid van het College van 
Keurmeesters. Jonnie van Peursem is werkzaam in de buitendienst bij DHT, zoals wij het nog 
steeds noemen. Jonnie werkte voorheen op het lab in Groningen. Eddy Broersma is in de 
buitendienst werkzaam bij productveiligheid als productdeskundige. Eddy woont in Leeuwarden 
en beoefend de Friese sporten kaatsen en eier zoeken. Beide collega´s waren al mee naar de 
Collegedag op Schiphol in november 2008.  
 
Net als in andere regio´s stond vanaf medio november alles in het teken van het roken in de 
Horeca en de bijbehorende acties. Vanaf dat moment werd door veel LEM controleurs in de 
avond en nacht uren en in het weekend duo inspecties gedraaid. Het regende boeterapporten. 
Eerst met aanmelding maar al snel werden het anonieme inspecties een nieuwe inspectie 
methode die niet door een ieder als positief werd ervaren. Zelf had ik met Huub de Bruijn bij 
een Groninger ondernemer voor de vierde maal een boete rapport opgemaakt. Nummer vijf 
werd een proces verbaal. Er volgde veel overleg met justitie in Groningen over de invulling van 
het proces-verbaal. De zaak zou in januari voorkomen en is op verzoek van de advocaat 
verdaagd. Begin februari zal de zaak in Groningen voorkomen.  
Het is een eenmanszaak zonder personeel, en persoonlijk hoop ik dat er een flinke veroordeling 
uit voort komt. Een aantal zaken is zo hardleers dat ze gewoon doorgaan en boeterapporten 
niet helpen.  
Tijdens de controles deden we wel wat bijzondere ervaringen op. Een bloemlezing.  
Midden in de nacht een horeca zaak inspecteren en op het toilet iemand met een naald in zijn 
arm tegenkomen. Verder kwam het regelmatig voor dat collega´s anoniem aan de bar zaten 
terwijl er over de NSB´ers van de VWA werd gesproken. Ook werden er foto´s van een collega 
genomen. In een homobar werd er tegen twee collega´s die observerend aan de bar zaten, de 
opmerking gemaakt “zitten jullie hier niet in de verkeerde zaak”. De mooiste ervaring van 
allemaal vond ik dat de twee collega´s die bij een café waarvan de deur gesloten was 
aanbelden. Toen er open werd gedaan zei de ondernemer: “Kom verder, ik verwacht de 
rookpolitie vanavond, daarom heb ik de deur op slot”. Maar soms vroor het buiten dat het 
kraakte en liep je met koude oren tot ver na middernacht over straat.  
In het algemeen vinden levensmiddelenkeurders de technologische aspecten het leukst in ons 
werk. Bij inspecties in het kader van de Tabakswet zijn die echter niet aanwezig. Nachtwerk en 
werk in het weekend wordt niet door een ieder leuk gevonden, vooral niet als je laat in de nacht 
voorzichtig naast de echtgenote kruipt en te horen krijgt: “je stinkt naar rook” . Toch zijn veel 
inspecties gedaan in het kader “hart voor de zaak”  Het blijkt toch dat buitendienst 
medewerkers uit het goede hout gesneden zijn. We werken gaande weg de reorganisatie toch 
steeds meer in een wat kille organisatie maar als het er op aan komt en de organisatie heeft het 
moeilijk dan wordt er alles uit de kast gehaald door de collega´s. 
 
Bezoek aan vliegbasis Leeuwarden 
Zoals ik al eerder schreef bezoeken we op dinsdag 3 maart 2009 als Collegeleden de 
vliegbasis Leeuwarden. Binnenkort heb ik een afspraak op de basis voor het invullen van het 
programma. Op de basis is het erg druk met Afghanistan en oefeningen maar men heeft mij 
verzekerd dat de dag door gaat. Ik denk dat het een mooie dag wordt. Noteer deze dag alvast 
in je agenda want ik verwacht de nodige animo.  Ik ben al benaderd door leden die introducés 
willen meenemen. Echter voor de duidelijkheid, de deelname is alleen voor leden. 
Tot ziens in Leeuwarden op 3 maart aanstaande. 
 
Jan Hulshoff 
Correspondent dienst Noord 

Belevenissen en nieuws regio Noord 
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SENIOREN, __________________LUISTERT: 
 
Op de laatste Bestuursvergadering van woensdag, 17 december te Eindhoven heb ik 
veel gehoord, heel veel zelfs, maar ook dat Het College van Keurmeesters op 20 april 
2009 precies 85 jaar bestaat. 
Tevens hoorde ik dat die datum midden tussen veel andere activiteiten valt en dat de 
werkende klasse van het College eigenlijk geen tijd heeft om die verjaardag te vieren. 
Wat dacht je wat, een verjaardag, de 85ste nog wel, en dan niet vieren, dat kon er bij 
mij, als trouw lid, senior en liefhebber echt niet in. En als het er op aan komt en er valt 
wat te vieren dan hebben we zeeën van tijd, denk ik. En het valt op een maandag, net 
na de Pasen, dus op zondag tijd om alles voor te bereiden voor een dergelijke 
bijeenkomst.  
Mijn liefje wat wil je nog meer. 
 
Dus Senioren, wat zouden jullie er van zeggen als de Senioren Happening in 2009 nou 
eens op Maandag, 20 april wordt georganiseerd en niet in het traditionele Mei. 
Er wordt dan gezocht naar een passende centraal gelegen feestplek/accommodatie, we 
zorgen voor enige daginhoud, door middel van een spreker bijvoorbeeld, en des 
middags houden wij, als Senioren onder elkaar een verjaardag met een drankje en een 
hapje en uiteraard veel gelegenheid tot vlinderen. 
Natuurlijk nodigen we de werkende clubgenoten ook uit en die kunnen ook de hele dag 
volgen of pas komen ter receptie voor zover dat voor hen mogelijk is, rekening houdend 
met de werkzaamheden. 
Dat zou dan een grandioze verbroedering geven tussen senioren en junioren, om ze zo 
maar even te noemen. Een pracht verenigingsgebaar want, laten we eerlijk wezen, met 
elkaar vormen we toch Het College.  Het ‘grote’ College nog wel 
Natuurlijk vragen we een extra bijdrage voor de organisatie want hoe meer zielen hoe 
meer vreugd maar ook hoe meer kosten en dat moet dan toch maar uit de clubkas 
komen. 
Niet omdat de Senioren geen financiële bijdrage willen verlenen maar op een verjaardag 
verwacht je toch iets extra’s.      Of niet dan ? 
 
Wat is nu mijn voorstel. 
Jullie kennende denk ik dat het voorstel het wel haalt maar voor alle zekerheid wil ik 
toch jullie mening horen. 
De leden die het niet eens zijn met mijn voorstel laten dit weten door mij 
voor 10 januari 2009 een schriftelijke mededeling hiervan te doen.  
Als er meer dan 10/15 berichten van tegenstemmers binnen komen gaat mijn voorstel 
niet door en wordt er als Seniorenhappening medio Mei een bezoek aan een attractie in 
Utrecht of wijde omgeving georganiseerd. 
Vol verwachting klopt mijn hart en ook van collega Wijnbergen want die wordt hiermee 
ook verrast. 
 
Hartelijke groeten vanuit het Zeeuwse. 
Herman S. uit Goes.  

Seniorennieuws 
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GEACHTE LEDEN VAN HET 
COLLEGE VAN KEURMEESTERS 
 

“MEDEDELING” 
 
 

Op 20 april 2009 bestaat het College van Keurmeesters precies 85 jaar en 
als één en ander mogelijk is wil de Afdeling Senioren deze dag niet zo maar 
voorbij laten gaan. 
Hierover wordt nog onderhandelt 
Als er voldoende instemming is worden stappen ondernomen om tot een 
verjaardagsparty te komen waarover U te zijner tijd meer zult horen en 
waaraan ook U kunt deelnemen 
Maar één ding kan ik U wel aanraden. 
“Houdt Maandag 20 april 2009 een beetje vrij”. 
Tot horens. 
 
Mede namens het Bestuur 
Herman S. uit Goes. 
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Nieuws 

Voor de lezers onder ons. 
Een thriller spelend in Italië, het land van goed eten 
en drinken. 
Een citaat: “Ik had de verpakking herkend. De 
producent was een klant van mij. Ik leverde hem 
elke maand een paar honderd kilo eiproducten. Die 
waren afkomstig van een afvalrecyclingbedrijf in de 
buurt van Turijn, waar de beschimmelde, gebarsten, 
door insecten aangevreten eieren niet rechtstreeks 
verwerkt werden maar eerst zo grondig mogelijk 
ontdaan werden van de putrescine en het 
kuikenlijkje en vervolgens omgevormd werden tot 
een brij die verpakt werd in handzame bakken van 
vijf kilo die zo bij het deeg van de 
deegwarenindustrie gegoten kon worden.” 
'Italiaanse culinaire thriller', belooft de cover. Het is 
maar wat je verstaat onder het woord 'culinair'. 
Geen heerlijk bord pasta met zeevruchten, maar 
eerder besmette mortadella met kankerverwekkende 
pepertjes.  

Een verwerpelijke business, maar het levert wel geld op. En dan kom je al snel uit bij de 
maffia, al is het hier vooral de Russische maffia die geld ruikt. 
Na het lezen van dit boek, ga je mogelijk toch anders denken over die verfijnde 
Italiaanse keuken. Kortom: vakliteratuur!!!!!! 
 
 

Advies van overheid om meer vis te eten misschien toch 
iets te voorbarig. 
 
NEW YORK – Acteur Jeremy Piven, bij ons bekend van de tv-series ‘Ellen’, en ‘Seinfeld’, 
heeft de afgelopen jaren zoveel sushi gegeten dat hij een kwikvergiftiging heeft 
opgelopen.  
Dat heeft zijn dokter verklaard tegenover het Amerikaanse tijdschrift ‘US Weekly’.  
De acteur moest zich afgelopen eind december wegens gezondheidsklachten 
terugtrekken uit de nieuwe Broadway-productie ‘Speed-the-plow’. 
De 43-jarige acteur, die de afgelopen jaren bijna elke dag sushi at, kon plotseling heel 
moeilijk zijn armen en benen optillen. Ook was hij duizelig en moe. Volgens zijn arts zijn 
dit allemaal symptomen van een kwikvergiftiging, veroorzaakt door de hoge hoeveelheid 
vis die hij consumeerde. Onderzoek in het ziekenhuis in New York bevestigde de hoge 
gehaltes aan kwik in Piven’s bloed. 
 
Piven moet voorlopig rust houden. Zijn rol van Bobby Gould in de Broadway-productie 
wordt overgenomen door William H. Macy en Norbert Leo Butz. 
Sceptische collega’s beschuldigden Piven er al van om een carrière te willen starten als 
thermometer. 


